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PROTOKÓŁ NR 154/2017 ZARZĄDU POWIATU ALEKSANDROWSKIEGO 

BO.Bz.0022.49.2017 

 

 

PROTOKÓŁ NR  154/2017 

posiedzenia Zarządu Powiatu Aleksandrowskiego 

w dniu 23 listopada 2017 r. 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przyjęcie protokołu. 

4. Przyjęcie proponowanego porządku posiedzenia. 

5. Tematy: 

5.1. Projekt uchwały Zarządu Powiatu zmieniającej uchwałę Nr XIX/259/2016 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 16 grudnia 2016 roku w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Aleksandrowskiego na rok 2017. 

5.2. Projekt uchwały Zarządu Powiatu zmieniającej uchwałę Nr XIX/260/2016 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 16 grudnia 2016 roku w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2017 – 2034. 

5.3. Pismo Gminy Aleksandrów Kujawski w sprawie podpisania aneksu dotyczącego rozliczenia 

zadania pn. „Remont nawierzchni masą bitumiczną drogi powiatowej Nr 2530C Zduny – Opoki 

na odcinku 780 m.”. 

5.4. Pismo Prezesa Siatkarskiego Klubu Sportowego „Aleksandria” w sprawie wsparcia 

finansowego udziału zawodniczek Klubu w II Ogólnopolskim Turnieju Młodziczek o Puchar 

Burmistrza Redy – zajęcie stanowiska. 

5.5. Projekt porozumienia z Województwem Kujawsko – Pomorskim w sprawie przyznania 

stypendiów dla uczniów dziennych liceów i techników prowadzonych przez Powiat 

Aleksandrowski. 

5.6. Pismo Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu w sprawie ogłoszenia  

i przeprowadzenia konkursu na najładniejszą bożonarodzeniową szopkę w Powiecie 

Aleksandrowskim – zajęcie stanowiska. 

5.7. Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie nawiązania współpracy pomiędzy Powiatem 

Aleksandrowskim a Powiatem Krzemienieckim na Ukrainie. 

5.8. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie powołania komisji do odbioru końcowego zadania 

pn. „Adaptacja budynków Zespołu Szkół Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim przy ulicy 

Sikorskiego 3 i przebudowa budynku (warsztaty II) w Aleksandrowie Kujawskim przy ulicy 

Sikorskiego 2 na pracownie kształcenia praktycznego”. 

5.9. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie powołania komisji do odbioru końcowego zadania 

pn. „Przebudowa obiektu na Centrum Dydaktyczne przy Zespole Szkół Nr 1 w Aleksandrowie 

Kujawskim z przeznaczeniem na pracownie kształcenia praktycznego ”. 

5.10. Wnioski Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego  

w Raciążku o wyrażenie zgody na wszczęcie postępowania o udzielenie zamówienia 

publicznego na dostawę: mleka i produktów mlecznych, mięsa i podrobów oraz przetworów 

mięsnych, oleju opałowego, leków i materiałów opatrunkowych oraz pozostałych artykułów 

medycznych – zajęcie stanowiska. 
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5.11. Projekt oświadczenia Zarządu Powiatu  o braku w zasobach Powiatu Aleksandrowskiego 

budynku, który można byłoby zaadoptować na placówkę opiekuńczo – wychowawczą. 

5.12. Pismo Dyrektora Zespołu Szkół Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim w sprawie przeznaczenia 

części niewykorzystanych środków finansowych przeznaczonych na remont dwóch pomieszczeń 

przy sali gimnastycznej na zakup oprogramowania do inwentaryzacji – zajęcie stanowiska. 

5.13. Wyniki otwartego konkursu ofert na realizację zadania publicznego w zakresie prowadzenia 

punktu nieodpłatnej pomocy prawnej na terenie Powiatu Aleksandrowskiego w roku 2018 przez 

organizacje pozarządowe. 

 

6. Sprawy różne. 

7. Inne sprawy wniesione przez członków Zarządu Powiatu. 

8. Zamknięcie posiedzenia. 

 

 

Ad 1. 

Pan Dariusz Wochna Starosta Aleksandrowski – otwieram posiedzenie Zarządu Powiatu 

Aleksandrowskiego. Witam  Wicestarostę Aleksandrowskiego pana Wojciecha Marjańskiego, 

członka Zarządu Powiatu panią Małgorzatę Wdowczyk, Sekretarza Powiatu pana Piotra Marciniaka 

i Skarbnika Powiatu panią Dorotę Sobierajską. 

Posiedzenie Zarządu Powiatu zostało otwarte o godzinie 8:30. 

 

 

Ad. 2. 

Pan Dariusz Wochna – stwierdzam quorum. W posiedzeniu uczestniczy trzech członków Zarządu 

Powiatu. Posiedzenie jest prawomocne i Zarząd może podejmować uchwały. 

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Ad 3. 

Pan Dariusz Wochna – proponuję przyjąć bez czytania protokół nr 153/2017 posiedzenia Zarządu 

Powiatu z dnia 16 listopada 2017r. 

Czy są uwagi, propozycje zmian, czy uzupełnień do przedłożonego protokołu nr 153/2017  

posiedzenia Zarządu Powiatu z dnia 16 listopada 2017r.? Nie widzę. Proponuję przyjąć go bez 

czytania. Kto jest za? Dziękuję. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie.  

 

Członkowie Zarządu Powiatu, w wyniku głosowania przyjęli protokół nr 153/2017 posiedzenia 

Zarządu Powiatu z dnia 16 listopada 2017r 
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Ad 4. 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do proponowanego porządku dzisiejszego posiedzenia. 

Proponuję rozszerzyć porządek o punkty: 

5.4. Pismo Prezesa Siatkarskiego Klubu Sportowego „Aleksandria” w sprawie wsparcia 

finansowego udziału zawodniczek Klubu w II Ogólnopolskim Turnieju Młodziczek o Puchar 

Burmistrza Redy – zajęcie stanowiska. 

5.5. Projekt porozumienia z Województwem Kujawsko – Pomorskim w sprawie przyznania 

stypendiów dla uczniów dziennych liceów i techników prowadzonych przez Powiat 

Aleksandrowski. 

5.6. Pismo Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu w sprawie ogłoszenia  

i przeprowadzenia konkursu na najładniejszą bożonarodzeniową szopkę w Powiecie 

Aleksandrowskim – zajęcie stanowiska. 

5.7. Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie nawiązania współpracy pomiędzy Powiatem 

Aleksandrowskim a Powiatem Krzemienieckim na Ukrainie. 

5.8. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie powołania komisji do odbioru końcowego zadania 

pn. „Adaptacja budynków Zespołu Szkół Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim przy ulicy 

Sikorskiego 3 i przebudowa budynku (warsztaty II) w Aleksandrowie Kujawskim przy ulicy 

Sikorskiego 2 na pracownie kształcenia praktycznego”. 

5.9. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie powołania komisji do odbioru końcowego zadania 

pn. „Przebudowa obiektu na Centrum Dydaktyczne przy Zespole Szkół Nr 1 w Aleksandrowie 

Kujawskim z przeznaczeniem na pracownie kształcenia praktycznego ”. 

5.10. Wnioski Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego  

w Raciążku o wyrażenie zgody na wszczęcie postępowania o udzielenie zamówienia 

publicznego na dostawę: mleka i produktów mlecznych, mięsa i podrobów oraz przetworów 

mięsnych, oleju opałowego, leków i materiałów opatrunkowych oraz pozostałych artykułów 

medycznych – zajęcie stanowiska. 

5.11. Projekt oświadczenia Zarządu Powiatu  o braku w zasobach Powiatu Aleksandrowskiego 

budynku, który można byłoby zaadoptować na placówkę opiekuńczo – wychowawczą. 

5.12. Pismo Dyrektora Zespołu Szkół Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim w sprawie przeznaczenia 

części niewykorzystanych środków finansowych przeznaczonych na remont dwóch pomieszczeń 

przy sali gimnastycznej na zakup oprogramowania do inwentaryzacji – zajęcie stanowiska. 

5.13. Wyniki otwartego konkursu ofert na realizację zadania publicznego w zakresie prowadzenia 

punktu nieodpłatnej pomocy prawnej na terenie Powiatu Aleksandrowskiego w roku 2018 przez 

organizacje pozarządowe. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

Pan Dariusz Wochna – czy są inne wnioski o zmianę porządku posiedzenia? Nie widzę. 

 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do realizacji dzisiejszego porządku posiedzenia. 

 

Porządek posiedzenia Zarządu Powiatu, stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad 5.1. Projekt uchwały Zarządu Powiatu zmieniającej uchwałę Nr XIX/259/2016 Rady 

Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 16 grudnia 2016 roku w sprawie uchwalenia budżetu 

Powiatu Aleksandrowskiego na rok 2017. 

 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do punktu 5.1. Projekt uchwały Zarządu Powiatu 

zmieniającej uchwałę Nr XIX/259/2016 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 16 grudnia 2016 

roku w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Aleksandrowskiego na rok 2017. 

Proszę Skarbnika Powiatu o przedstawienie projektu uchwały. 

 

Pani Dorota Sobierajska - w związku z otrzymaniem informacji z Kujawsko – Pomorskiego 

Urzędu Wojewódzkiego o zmianach wysokości dotacji celowych, proponuję dokonać następujących 

zmian w budżecie powiatu na rok 2017. 

Dochody – ogółem zwiększenie kwotę o 97.772 w tym: 

1) Dz. 852 Pomoc społeczna rozdz. 85202 § 2130 zwiększenie o kwotę 96.657 zł. Powyższego 

zwiększenia dokonano w oparciu o analizę wykorzystania dotacji z przeznaczeniem  

na zapewnienie bieżącego funkcjonowania domów pomocy społecznej w okresie styczeń – 

październik 2017 r. oraz symulacją wykorzystywania dotacji w okresie listopad – grudzień br. 

2) Dz. 710 Działalność usługowa rozdz. 71012 § 2110 zwiększenie o kwotę 5.000 zł 

z przeznaczeniem na wykonanie modernizacji szczegółowej osnowy wysokościowej na terenie 

powiatu aleksandrowskiego. 

3) Dz. 755 Wymiar sprawiedliwości rozdz. 75515 § 2110 zwiększenie o kwotę 8 zł 

z przeznaczeniem na udzielenie nieodpłatnej pomocy prawnej. 

4) Dz. 710 Działalność usługowa rozdz. 71015 § 2110 zwiększenie o kwotę 3.000 zł 

z przeznaczeniem na wsparcie bieżącej działalności PJNB w związku z wystąpieniem 

niekorzystnych zjawisk atmosferycznych noszących znamiona klęski żywiołowej (huragan), 

które miały miejsce w gminach Województwa Kujawsko – Pomorskiego w nocy z 11  

na 12 sierpnia 2017 r. 

5) Dz. 852 Pomoc społeczna rozdz. 85203 § 2110 zmniejszenie o kwotę 105.716 zł. Zmniejszenia 

dokonano w związku z wnioskiem Wydziału Polityki Społecznej  Kujawsko – Pomorskiego 

Urzędu Wojewódzkiego w Bydgoszczy z 31 października 2017 r. 

6) Dz. 853 Pozostałe zadania w zakresie polityki społecznej rozdz. 85333 § 2690 zwiększenie  

o kwotę 80.200 zł z przeznaczeniem na finansowanie w 2017 r. kosztów nagród specjalnych 

oraz składek na ubezpieczenie społeczne pracowników Powiatowego Urzędu Pracy  

w Aleksandrowie Kujawskim (art. 9 ust. 7k ustawy o promocji zatrudnienia i instytucjach rynku 

pracy). 

7) Dz. 754 Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa rozdz. 75411 § 2110 ogółem 

zwiększenie o kwotę 23.095 zł z tego z przeznaczeniem na: świadczenia i równoważniki dla 

funkcjonariuszy Państwowej Straży Pożarnej a także wydatki rzeczowe związane  

z zapewnieniem prawidłowej realizacji zadań komend powiatowych i miejskich Państwowej 

Straży Pożarnej – 22.052 zł, wypłatę uposażenia i nagród uznaniowych dla funkcjonowania 

Państwowej Straży Pożarnej – 1.043 zł. 

8) Dz. 754 Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa rozdz. 75411 § 2110 

zmniejszenie o kwotę 5.272 zł w związku z dokonaniem rozliczenia dotacji. 
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9) Dz. 853 Pozostałe zadania w zakresie polityki społecznej, rozdz. 85321 § 2110 zmniejszenie  

o kwotę 2.800 zł w związku z dokonaniem rozliczenia dotacji zgodnie z wnioskiem 

Wojewódzkiego Zespołu ds. Orzekania o Niepełnosprawności z dnia 15 listopada 2017 r. 

10) Dz. 854 Edukacyjna opieka wychowawcza rozdz. 85416 § 2120 zwiększenie o kwotę 3.600 zł  

z przeznaczeniem na wypłatę stypendiów Marszałka Województwa Kujawsko – Pomorskiego 

dla uczniów (Uchwała Zarządu Województwa Kujawsko – Pomorskiego Nr 43/1970/17 z dnia 

26 października 2017 r.). 

Wydatki – ogółem zwiększenie kwotę o 97.772 zł. Po stronie wydatkowej proponuję dokonać 

zmian planu wydatków o kwoty wynikające z kwot otrzymanych dotacji celowych oraz poprzez 

przesunięcie pomiędzy paragrafami wydatków zabezpieczyć środki w celu wypłaty zapomogi 

zdrowotnej nauczycielom Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim – 

400zł, dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli, w tym: pracowników Poradni 

Psychologiczno Pedagogicznej w Aleksandrowie Kujawskim - 3.800 zł oraz Zespołu Szkół Nr 2  

w Aleksandrowie Kujawskim - 2.000 zł, oraz zabezpieczenie środków w ogólnej kwocie 8.100 zł  

w celu ewentualnego wypłacenia przez ZDP w Aleksandrowie Kujawskim odszkodowania  

za uszkodzenie pojazdu na drodze powiatowej. W chwili obecnej trwa sprawa sądowa. Ponadto, 

wnoszę o uwzględnienie wniosków zgłoszonych przez kierowników i dyrektorów powiatowych 

jednostek organizacyjnych o dokonanie przesunięć pomiędzy paragrafami wydatków celem 

zabezpieczenia bieżących potrzeb związanych z funkcjonowaniem jednostek.  

 

Pan Dariusz Wochna – czy są pytania? Nie widzę. Proponuję, podjąć uchwałę zmieniającą 

uchwałę Nr XIX/259/2016 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 16 grudnia 2016 roku  

w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Aleksandrowskiego na rok 2017. Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, podjął uchwałę zmieniającą uchwałę Nr XIX/259/2016 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 16 grudnia 2016 roku w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Aleksandrowskiego na rok 2017. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

Projekt uchwały Zarządu Powiatu zmieniającej uchwałę Nr XIX/259/2016 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 16 grudnia 2016 roku w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Aleksandrowskiego na rok 2017, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.2. Projekt uchwały Zarządu Powiatu zmieniającej uchwałę Nr XIX/260/2016 Rady 

Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 16 grudnia 2016 roku w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2017 – 2034. 

 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do punktu 5.2. Projekt uchwały Zarządu Powiatu 

zmieniającej uchwałę Nr XIX/260/2016 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 16 grudnia 2016 

roku w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na lata 

2017 – 2034. 
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Proszę Skarbnika Powiatu o przedstawienie projektu uchwały. 

 

Pani Dorota Sobierajska – w związku z podjęciem uchwały zmieniającej budżet powiatu 

koniecznym jest dokonanie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego 

na lata 2017 – 2034 dostosowując ją do wielkości wynikających z dokonanych zmian w budżecie. 

 

Pan Dariusz Wochna – czy są pytania? Nie widzę. Proponuję, podjąć uchwałę zmieniającą 

uchwałę Nr XIX/260/2016 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 16 grudnia 2016 roku  

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2017 

– 2034. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, podjął uchwałę zmieniającą uchwałę Nr XIX/260/2016 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 16 grudnia 2016 roku w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2017 – 2034. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

Pani Dorota Sobierajska – czy ja mogę jeszcze w tym punkcie zabrać głos? 

 

Pan Dariusz Wochna – tak, proszę o zabranie głosu. 

 

Pani Dorota Sobierajska – w związku z tym, że ciągle jest niepewne uzyskanie od Marszałka 

Województwa Kujawsko – Pomorskiego środków finansowych tytułem dofinansowania inwestycji 

prowadzonych przez powiat, to jest kwota ponad 3 mln. zł, mam prośbę do Zarządu Powiatu, żeby 

wyraził zgodę na rozwiązanie lokat, które stanowią zabezpieczenie spłaty rat kredytów  

w przyszłym roku. Musi zostać kwota na spłatę kredytu w 2018 roku i przeznaczyć te środki na 

zwiększenie deficytu bieżącego roku. To będzie decyzja Rady Powiatu. Dzisiaj oczekiwałabym od 

Zarządu Powiatu wyrażenie zgody na rozwiązanie tej lokaty. Czyli w ten sposób fizyczne pieniądze 

będą na rachunku. Płaciłam faktury na kwotę 1,6 mln. zł za wykonane inwestycje na drogach 

powiatowych. W porządku dzisiejszego posiedzenia Zarządu Powiatu jest powołanie dwóch komisji 

odbioru końcowego zadań tj. „Adaptacja budynków Zespołu Szkół Nr 2 w Aleksandrowie 

Kujawskim przy ulicy Sikorskiego 3 i przebudowa budynku (warsztaty II) w Aleksandrowie 

Kujawskim przy ulicy Sikorskiego 2 na pracownie kształcenia praktycznego” i „Przebudowa 

obiektu na Centrum Dydaktyczne przy Zespole Szkół Nr 1 w Aleksandrowie Kujawskim  

z przeznaczeniem na pracownie kształcenia praktycznego ”.  W związku z tym, będzie końcowe 

rozliczenie tych inwestycji. Istnieje niebezpieczeństwo, że zabraknie fizycznych środków na koncie 

do końca roku. Na razie proponuję, żeby rozwiązać lokatę. Mam nadzieję, że wyjaśni się sprawa  

z Urzędem Marszałkowskim, wiem, że Zarząd czyni starania i rozmowy przeprowadza w tej 

sprawie, żeby przyspieszyć podpisane aneksów do umów i jednocześnie umożliwić przekazanie 

środków przez Marszałka. Do tego czasu byśmy korzystali z środków, które mamy na lokatach, a 

gdyby te środki nie wpłynęły to wówczas Zarząd Powiatu wystąpiłby do Rady Powiatu o dokonanie 

zmian w budżecie powiatu polegających na zwiększeniu deficytu i pokrycie go naszymi środkami. 
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Jeszcze mam apel. Na lokatach mamy ponad 3 mln. zł. Zakładając, że wszystkie środki wpłyną  

i wydatki zostaną wykonane, biorąc pod uwagę środki zgromadzone na rezerwie, które są 

nieruszone, wyższe od planowanych dochody z mienia, brakuje około 2,5 mln. zł. Uzupełnimy 

budżet tymi środkami z lokaty ale trzeba mieć świadomość, że ostatnia transza odpisu z podatku 

dochodowego od osób fizycznych tj. kwota ok. 300 tys. zł wpłynie dopiero w styczniu.    Te 

dochody są doliczane do roku bieżącego a fizycznie wpływają na rachunek dopiero w styczniu. 

Koło 15 stycznia będziemy znali wielkość ostatniej transzy. Prośba do Zarządu Powiatu, żeby 

racjonalnie gospodarować tymi środkami, nie patrzeć tylko na to co jest zapisane po stronie 

wydatków w budżecie ale mieć na uwadze, że będzie problem z pokryciem tych wydatków. Proszę, 

żeby już nie wprowadzać nowych zadań i jednocześnie uczulić kierowników powiatowych 

jednostek organizacyjnych aby ponosili do końca tego roku wydatki tylko niezbędne związane  

z bieżącym utrzymaniem, czy wydatki na wynagrodzenia, opał, żywność, leki. Zawsze na koniec 

roku są niewykorzystane środki na paragrafach i kierownicy jednostek wnioskują o ich przesunięcia 

i dokonują różnych zakupów, ja nie mówię, że niepotrzebnych, na pewno potrzebnych dla 

funkcjonowania tych jednostek. Niemniej proszę, żeby ograniczyć wydatki do niezbędnych, 

związanych z bieżącą działalnością jednostek.   

 

Pan Dariusz Wochna – musimy zorganizować spotkanie z kierownikami powiatowych jednostek 

organizacyjnych i przekazać im sugestie pani Skarbnik, poza SP ZL-O w Raciążku i Powiatowym 

Szpitalem w Aleksandrowie Kujawskim Spółka z o.o. 

W związku z sytuacją finansową powiatu, jaką przedstawiła nam pani Skarbnik, wnoszę  

o wyrażenie zgody na rozwiązanie lokat.   

Kto jest za? Dziękuję. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pan Dariusz Wochna – jeżeli nie wpłynął środki od Marszałka Województwa wówczas wystąpimy 

do Rady Powiatu o dokonanie zmian w budżecie powiatu polegających na zwiększeniu deficytu. 

Prowadzimy rozmowy z panem Marszałkiem, Wicemarszałkiem, z członkiem Zarządu 

Województwa, zarówno ja jak i pan Wicestarosta. Na razie efekty tych rozmów są mizerne. 

Wczoraj miało odbyć się spotkanie z Członkiem Zarządu Województwa panem Sławomirem 

Kopyść, ale zostało w ostatniej chwili odwołane. Wnosimy, żeby chociaż zaliczkowo przekazali 

nam środki. Aneksy do umów leżą w Urzędzie Marszałkowskim już od dłuższego czasu i nie są 

podpisywane.  

Proszę pana Wicestarostę, żeby zorganizował spotkanie z kierownikami powiatowych jednostek 

organizacyjnych w związku z tą trudną sytuacją budżetu powiatu. Musimy podjąć takie działania, 

żeby mimo braku środków od Marszałka ten rok budżetowy zamknąć. 

 

 

Projekt uchwały Zarządu Powiatu zmieniającej uchwałę Nr XIX/260/2016 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 16 grudnia 2016 roku w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2017 – 2034, stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad 5.3. Pismo Gminy Aleksandrów Kujawski w sprawie podpisania aneksu dotyczącego 

rozliczenia zadania pn. „Remont nawierzchni masą bitumiczną drogi powiatowej Nr 2530C 

Zduny – Opoki na odcinku 780 m.”. 

 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do punktu 5.3. Pismo Gminy Aleksandrów Kujawski  

w sprawie podpisania aneksu dotyczącego rozliczenia zadania pn. „Remont nawierzchni masą 

bitumiczną drogi powiatowej Nr 2530C Zduny – Opoki na odcinku 780 m.”. 

Przypominam, że zawarliśmy z Gminą Aleksandrów Kujawski porozumienie w sprawie udzielenia 

przez Gminę Aleksandrów Kujawski pomocy finansowej w formie dotacji celowej Powiatowi 

Aleksandrowskiemu w wysokości 50.000 zł brutto na realizację zadania pn. „Remont nawierzchni 

masą bitumiczną drogi powiatowej Nr 2530C Zduny – Opoki na odcinku 780 mb”. Faktyczna 

wartość dotacji miała być określona po rozstrzygnięciu przetargowym w wysokości 31% wartości 

zadania. Po zawarciu już tego porozumienia, zgodnie z wolą Gminy, radnych Gminy,  

w uzgodnieniu z radnym powiatu panem Arkadiuszem Świątkowskim,  rozszerzony został zakres 

prac. Wartość zadania wzrosła. Zgodnie z umową ustną Gmina miała zwiększyć kwotę dotacji  

na ten cel do 60.319,85 zł. Gmina zaakceptowała zakres rozszerzonych prac i potwierdziła, że 

będzie partycypowała w kosztach. Nie było wówczas spisanego aneksu do umowy. W związku  

z tym, Zarząd Powiatu zwrócił się do Gminy o zawarcie aneksu do porozumienia w zakresie 

zwiększenia dotacji. W odpowiedzi, Wójt Gminy Aleksandrów Kujawski informuje, że w związku 

zaawansowaniem wydatkowania środków z budżetu gminy, Gmina nie posiada zabezpieczonych 

środków finansowych. Jednocześnie, Rada Gminy uważa, iż zawarte porozumienie wyczerpuje 

zobowiązania Gminy Aleksandrów Kujawskim w tym zakresie. W związku z czym, Wójt odsyła 

dwa egzemplarze aneksu, który przesłaliśmy. Zgadzam się, że Gmina wyczerpuje zobowiązania 

zwarte w porozumieniu. Jednakże, nie wyczerpuje w takim znaczeniu, że dodatkowe prace były 

uzgodnione z Gminą Aleksandrów Kujawski, zakres prac był rozszerzony na prośbę Gminy. 

Uważam, że na przyszłość, w takich przypadkach, nie będziemy wyrażali zgody na rozszerzenie 

zakresu prac bez wcześniejszego zawarcia aneksu do umowy, czy porozumienia. Innego wyjścia nie 

ma. Te 10 tys. zł dołożyliśmy z naszych środków, a powinna partycypować w tych kosztach Gmina 

Aleksandrów Kujawski, bo na jej wniosek został rozszerzony zakres prac.  

Czy są pytania? Nie widzę. Proponuję, zająć stanowisko, że Zarząd Powiatu, zapoznał się z pismem 

Wójta Gminy Aleksandrów Kujawski z dnia 9 listopada 2017 r. w sprawie odmowy podpisania 

aneksu dotyczącego rozliczenia zadania pn. „Remont nawierzchni masą bitumiczną drogi 

powiatowej Nr 2530C Zduny – Opoki na odcinku 780 m.”. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zapoznał się z pismem Wójta Gminy Aleksandrów Kujawski z dnia  

9 listopada 2017 r. w sprawie odmowy podpisania aneksu dotyczącego rozliczenia zadania pn. 

„Remont nawierzchni masą bitumiczną drogi powiatowej Nr 2530C Zduny – Opoki  

na odcinku 780 m.”. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 
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Pismo Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu z dnia 17 listopada 2017 r. znak: 

RI.031.1.2016/2017 wraz z pismem Wójta Gminy Aleksandrów Kujawski z dnia 9 listopada 2017 r. 

znak: In.031.1.1.2017.ŁK w sprawie podpisania aneksu dotyczącego rozliczenia zadania pn. 

„Remont nawierzchni masą bitumiczną drogi powiatowej Nr 2530C Zduny – Opoki  

na odcinku 780 m.”, stanowią załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.4. Pismo Prezesa Siatkarskiego Klubu Sportowego „Aleksandria” w sprawie wsparcia 

finansowego udziału zawodniczek Klubu w II Ogólnopolskim Turnieju Młodziczek  

o Puchar Burmistrza Redy – zajęcie stanowiska. 

 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do punktu 5.4. Pismo Prezesa Siatkarskiego Klubu 

Sportowego „Aleksandria” w sprawie wsparcia finansowego udziału zawodniczek Klubu  

w II Ogólnopolskim Turnieju Młodziczek o Puchar Burmistrza Redy. 

Prezes Siatkarskiego Klubu Sportowego „Aleksandria” zwraca się o wsparcie finansowe udziału 

zawodniczek Klubu w II Ogólnopolskim Turnieju Młodziczek o Puchar Burmistrza Redy, który 

odbędzie się w dniach 28 – 30 grudnia 2017 r. w Redzie. Koszt udziału w turnieju to koszty 

zakwaterowania i wyżywienia  24 zawodniczek - 4.080 zł tj. 170 zł od osoby, transport ok. 2.000 zł, 

wpisowe za dwa zespoły 300 zł. Koszt jednostkowy na każdego uczestnika wyniesie ok. 260 zł.  

Udział w tym turnieju to duże wyróżnienie i daje możliwość zaprezentowania się przed innymi 

zespołami. Działalność Klubu „Aleksandria” jest nam znana. Siatkarki reprezentują powiat podczas 

rozgrywek wojewódzkich i krajowych, i mają duże osiągnięcia. Proponuję wesprzeć klub kwotą 

800 zł. Klub ten wielokrotnie był wspierany finansowo przez Zarząd Powiatu. Klub ten działa 

prężnie. W związku jednak z tym, że środki budżetu powiatu są bardzo ograniczone proponuję 

kwotę 800 zł. Myślę, że Klub może zabiegać o środki z innych źródeł na ten cel.  

Czy są pytania, uwagi, inne propozycje?  

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – znam sytuację Klubu „Aleksandria” i wiem, że jeżeli chodzi  

o sponsorów to na tę imprezę raczej ich nie ma. Gmina Aleksandrów Kujawski, która również 

wspiera ten klub tym razem nie wesprze go. Koszty udziału zawodniczek Klubu  

w II Ogólnopolskim Turnieju Młodziczek o Puchar Burmistrza Redy są bardzo wysokie. Klub ma 

duże osiągnięcia, awansował do czołówki województwa. Dlatego proponuję wesprzeć ten Klub 

wyższą kwotą.  

 

Pan Dariusz Wochna – nie kwestionuję osiągnięć tego Klubu. 

 

Pani Dorota Sobierajska – Klub „Aleksandria” dostał w tym roku dotację na zajęcia kulturalno – 

oświatowe w ramach obozu rekreacyjno – sportowego oraz na szkolenie grup młodzieżowych 

dziewcząt w zakresie piłki siatkowej. 

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – środki na sport w budżecie powiatu jeszcze są, sprawdzałam to  

w Wydziale Polityki Społecznej i Promocji Powiatu. Dlatego uważam, że moglibyśmy przekazać 

większą kwotę. Chociaż w kwocie, która zwróciłaby im za transport. 
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Pan Dariusz Wochna – 2.000 zł to jest zbyt duża kwota, jeśli 800 zł jest kwotą niewystarczająco to 

proponuję 1.000 zł. Klub musi poszukać innych sponsorów.  

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – dajmy 1.500 zł.  

 

Pani Dorota Sobierajska – powtarzam, że na papierze te środki mogą być, ale fizycznie może 

zabraknąć nam środków w budżecie powiatu na koniec roku. W tym roku jest specyficzna sytuacja, 

o której mówiłam. 

 

Pan Dariusz Wochna – proponuję, pozytywnie rozpatrzyć wniosek Prezesa Siatkarskiego Klubu 

Sportowego „Aleksandria” i udzielić wsparcia finansowego udziału zawodniczek Klubu w II 

Ogólnopolskim Turnieju Młodziczek o Puchar Burmistrza Redy poprzez częściowe pokrycie 

kosztów zakwaterowania i wyżywienia zawodniczek podczas turnieju w kwocie 1.000 zł  

ze środków przeznaczonych w budżecie powiatu na sport. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, pozytywnie rozpatrzył wniosek Prezesa Siatkarskiego Klubu Sportowego 

„Aleksandria” i postanowił udzielić wsparcia finansowego udziału zawodniczek Klubu  

w II Ogólnopolskim Turnieju Młodziczek o Puchar Burmistrza Redy poprzez częściowe pokrycie 

kosztów zakwaterowania i wyżywienia zawodniczek podczas turnieju w kwocie 1.000 zł ze środków 

przeznaczonych w budżecie powiatu na sport. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu z dnia 22 listopada 2017 r. 

znak: PS.0532.17.2017 wraz z pismem Prezesa Siatkarskiego Klubu Sportowego „Aleksandria”  

z dnia 17 listopada 2017 r. w sprawie wsparcia finansowego udziału zawodniczek Klubu  

w II Ogólnopolskim Turnieju Młodziczek o Puchar Burmistrza Redy, stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

 

Ad 5.5. Projekt porozumienia z Województwem Kujawsko – Pomorskim w sprawie 

przyznania stypendiów dla uczniów dziennych liceów i techników prowadzonych przez 

Powiat Aleksandrowski. 

 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do punktu 5.5. Projekt porozumienia z Województwem 

Kujawsko – Pomorskim w sprawie przyznania stypendiów dla uczniów dziennych liceów  

i techników prowadzonych przez Powiat Aleksandrowski. 

Naczelnik Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu przedłożyła projekt porozumienia  

z Województwem Kujawsko – Pomorskim w sprawie przyznania stypendiów dla uczniów 

dziennych liceów i techników prowadzonych przez Powiat Aleksandrowski. Na mocy tego 

porozumienia trzech uczniów ze szkół ponadgimnazjalnych prowadzonych przez powiat tj. Liceum 
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Ogólnokształcącego w Ciechocinku, Zespołu Szkół Nr 1 w Aleksandrowie Kujawskim i Zespołu 

Szkół Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim otrzyma stypendia przyznane przez Zarząd Województwa 

Kujawsko – Pomorskiego w wysokości 300 zł miesięcznie w okresie od września 2017 r.  

do czerwca 2018 r. Wyrównanie za miesiąc wrzesień – listopad nastąpi w miesiącu grudniu br. 

Czy są pytania? Nie widzę. Proponuję, zawrzeć porozumienie z Województwem Kujawsko – 

Pomorskim w sprawie przyznania stypendiów dla uczniów dziennych liceów i techników 

prowadzonych przez Powiat Aleksandrowski. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, postanowił zawrzeć porozumienie z Województwem Kujawsko – Pomorskim  

w sprawie przyznania stypendiów dla uczniów dziennych liceów i techników prowadzonych przez 

Powiat Aleksandrowski. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu z dnia 22 listopada 2017 r. 

znak: PS.4363.3.2017 wraz z projektem porozumienia z Województwem Kujawsko – Pomorskim  

w sprawie przyznania stypendiów dla uczniów dziennych liceów i techników prowadzonych przez 

Powiat Aleksandrowski, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.6. Pismo Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu w sprawie 

ogłoszenia i przeprowadzenia konkursu na najładniejszą bożonarodzeniową szopkę  

w Powiecie Aleksandrowskim – zajęcie stanowiska. 

 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do punktu 5.6. Pismo Naczelnika Wydziału Polityki 

Społecznej i Promocji Powiatu w sprawie ogłoszenia i przeprowadzenia konkursu na najładniejszą 

bożonarodzeniową szopkę w Powiecie Aleksandrowskim. 

Naczelnik Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu zwraca się o wyrażenie zgody  

na ogłoszenie i przeprowadzenie konkursu na najładniejszą bożonarodzeniową szopkę w Powiecie 

Aleksandrowskim. Konkurs ma mieć charakter powiatowy. Organizatorem byłby Zarząd Powiatu. 

Do konkursu zaproszone zostaną wszystkie parafie i rady parafialne działające na terenie powiatu. 

Osobna kategoria przewidziana jest dla osób fizycznych, mieszkańców powiatu. Termin 

rozstrzygnięcia konkursu planuje się na koniec stycznia 2018 r. Wydział przewiduje, że koszty 

organizacji i zakupu nagród dla laureatów wyniosą 3.000 zł.  

Czy są pytania? Nie widzę. Proponuję, wyrazić zgodę na ogłoszenie i przeprowadzenie konkursu na 

najładniejszą bożonarodzeniową szopkę w Powiecie Aleksandrowskim i zabezpieczyć na ten cel 

3.000 zł w ramach środków zaplanowanych w projekcie budżetu powiatu na 2018 rok  

w zakresie kultury. Rozstrzygnięcie konkursu i wydatkowanie środków nastąpi w styczniu 2018 

rok, po uchwaleniu budżetu powiatu na 2018 rok. 

Kto jest za? Dziękuję. 
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Zarząd Powiatu, wyraził zgodę na ogłoszenie i przeprowadzenie konkursu na najładniejszą 

bożonarodzeniową szopkę w Powiecie Aleksandrowskim i postanowił zabezpieczyć na ten cel 3.000 

zł w ramach środków zaplanowanych w projekcie budżetu powiatu na 2018 rok w zakresie kultury. 

Rozstrzygnięcie konkursu i wydatkowanie środków nastąpi w styczniu 2018 rok, po uchwaleniu 

budżetu powiatu na 2018 rok. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu z dnia 22 listopada 2017 r. 

znak: Pe.0533.18.2017 w sprawie ogłoszenia i przeprowadzenia konkursu na najładniejszą 

bożonarodzeniową szopkę w Powiecie Aleksandrowskim, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.7. Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie nawiązania współpracy pomiędzy 

Powiatem Aleksandrowskim a Powiatem Krzemienieckim na Ukrainie. 

 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do punktu 5.7. Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie 

nawiązania współpracy pomiędzy Powiatem Aleksandrowskim a Powiatem Krzemienieckim na 

Ukrainie. 

W związku z planowanym nawiązaniem współpracy z Powiatem Krzemienieckim na Ukrainie, 

Naczelnik Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu przedłożyła projekt uchwały Rady 

Powiatu w tym zakresie. Celem jest umocnienie i poszerzenie relacji pomiędzy organami władzy, 

przedsiębiorstwami, urzędami, organizacjami oraz mieszkańcami Powiatu Krzemienieckiego  

i Powiatu Aleksandrowskiego w dziedzinie rozwoju przedsiębiorczości, oświaty, kultury, sportu, 

turystyki i promocji regionów. Po podjęciu uchwały przez Radę Powiatu Zarząd Powiatu zawrze 

umowę z przedstawicielami Powiatu Krzemienieckiego, w której zostaną określone szczegółowe 

warunki współpracy. 

Czy są pytania, uwagi? Zwracam się do pani Wdowczyk, czy treść projektu uchwały jest 

wystarczająca? 

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – tak. 

 

Pan Dariusz Wochna – proponuję, zaakceptować projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie 

nawiązania współpracy pomiędzy Powiatem Aleksandrowskim a Powiatem Krzemienieckim  

na Ukrainie i wnieść pod obrady XXIX sesji Rady Powiatu. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zaakceptował projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie nawiązania współpracy 

pomiędzy Powiatem Aleksandrowskim a Powiatem Krzemienieckim na Ukrainie i postanowił 

wnieść pod obrady XXIX sesji Rady Powiatu. 
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Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu z dnia 22 listopada 2017 r. 

znak: PS.0341.1.2017 wraz projektem uchwały Rady Powiatu w sprawie nawiązania współpracy 

pomiędzy Powiatem Aleksandrowskim a Powiatem Krzemienieckim na Ukrainie, stanowi załącznik 

do protokołu. 

 

 

Ad 5.8. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie powołania komisji do odbioru 

końcowego zadania pn. „Adaptacja budynków Zespołu Szkół Nr 2 w Aleksandrowie 

Kujawskim przy ulicy Sikorskiego 3 i przebudowa budynku (warsztaty II)  

w Aleksandrowie Kujawskim przy ulicy Sikorskiego 2 na pracownie kształcenia 

praktycznego”. 

 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do punktu 5.8. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 

powołania komisji do odbioru końcowego zadania pn. „Adaptacja budynków Zespołu Szkół Nr 2  

w Aleksandrowie Kujawskim przy ulicy Sikorskiego 3 i przebudowa budynku (warsztaty II)  

w Aleksandrowie Kujawskim przy ulicy Sikorskiego 2 na pracownie kształcenia praktycznego”. 

W związku z zakończeniem realizacji inwestycji, proponuję powołać komisję do dokonania odbioru 

końcowego zadania pn. „Adaptacja budynków Zespołu Szkół Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim 

przy  ulicy Sikorskiego 3  i  przebudowa  budynku ( warsztaty II) w Aleksandrowie Kujawskim 

przy  ul. Sikorskiego 2  na  pracownie kształcenia praktycznego” w składzie: Wojciech Marjański                

–   przewodniczący komisji, Mirosława Ziemecka –   członek komisji, Michał Wilniewczyc –   

członek komisji, Mirosława Sobczak –   członek komisji, przy udziale: Dariusza Rybczyńskiego – 

inspektora nadzoru inwestorskiego w specjalności  konstrukcyjno – budowlanej, Adama 

Gowińskiego – inspektora nadzoru inwestorskiego w specjalności instalacyjnej w zakresie sieci, 

instalacji i urządzeń cieplnych, wentylacyjnych, gazowych, wodociągowych i kanalizacyjnych, 

Tomasza Kasperkiewicza – inspektora nadzoru inwestorskiego w  specjalności instalacyjnej  

w zakresie sieci, instalacji   i urządzeń elektrycznych i elektroenergetycznych. 

Czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję, podjąć uchwałę w sprawie powołania komisji do 

odbioru końcowego zadania pn. „Adaptacja budynków Zespołu Szkół Nr 2 w Aleksandrowie 

Kujawskim przy ulicy Sikorskiego 3 i przebudowa budynku (warsztaty II) w Aleksandrowie 

Kujawskim przy ulicy Sikorskiego 2 na pracownie kształcenia praktycznego” w składzie przeze 

mnie zaproponowanym. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, podjął uchwałę w sprawie powołania komisji do odbioru końcowego zadania pn. 

„Adaptacja budynków Zespołu Szkół Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim przy ulicy Sikorskiego 3  

i przebudowa budynku (warsztaty II) w Aleksandrowie Kujawskim przy ulicy Sikorskiego 2  

na pracownie kształcenia praktycznego”. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 
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Pismo Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu z dnia 22 listopada 2017 r. znak: 

Rz.7013.2.1.2017 wraz z projektem uchwały Zarządu Powiatu w sprawie powołania komisji do 

odbioru końcowego zadania pn. „Adaptacja budynków Zespołu Szkół Nr 2 w Aleksandrowie 

Kujawskim przy ulicy Sikorskiego 3 i przebudowa budynku (warsztaty II) w Aleksandrowie 

Kujawskim przy ulicy Sikorskiego 2 na pracownie kształcenia praktycznego”, stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

 

Ad 5.9. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie powołania komisji do odbioru 

końcowego zadania pn. „Przebudowa obiektu na Centrum Dydaktyczne przy Zespole 

Szkół Nr 1 w Aleksandrowie Kujawskim z przeznaczeniem na pracownie kształcenia 

praktycznego ”. 

 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do punktu 5.9. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 

powołania komisji do odbioru końcowego zadania pn. „Przebudowa obiektu na Centrum 

Dydaktyczne przy Zespole Szkół Nr 1 w Aleksandrowie Kujawskim z przeznaczeniem na 

pracownie kształcenia praktycznego ”. 

W związku z zakończeniem realizacji inwestycji, proponuję powołać komisję  do  dokonania 

odbioru końcowego zadania pn. „Przebudowa obiektu  na Centrum Dydaktyczne  przy Zespole 

Szkół Nr 1 z przeznaczeniem na pracownie kształcenia praktycznego” w składzie: Wojciech 

Marjański –   przewodniczący komisji, Mirosława Ziemecka – członek komisji, Andrzej Nowicki                    

–   członek komisji, Mirosława Sobczak – członek komisji, przy udziale: Dariusza Rybczyńskiego – 

inspektora nadzoru inwestorskiego w specjalności  konstrukcyjno – budowlanej, Adama 

Gowińskiego – inspektora nadzoru inwestorskiego w specjalności instalacyjnej w zakresie sieci, 

instalacji i urządzeń cieplnych, wentylacyjnych, gazowych, wodociągowych i kanalizacyjnych, 

Tomasza Kasperkiewicza – inspektora nadzoru inwestorskiego w specjalności instalacyjnej  

w zakresie sieci, instalacji i urządzeń elektrycznych i elektroenergetycznych. 

Czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję, podjąć uchwałę w sprawie powołania komisji do 

odbioru końcowego zadania pn. „Przebudowa obiektu na Centrum Dydaktyczne przy Zespole Szkół 

Nr 1 w Aleksandrowie Kujawskim z przeznaczeniem na pracownie kształcenia praktycznego ”  

w składzie przeze mnie zaproponowanym. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, podjął uchwałę w sprawie powołania komisji do odbioru końcowego zadania pn. 

„Przebudowa obiektu na Centrum Dydaktyczne przy Zespole Szkół Nr 1 w Aleksandrowie 

Kujawskim z przeznaczeniem na pracownie kształcenia praktycznego ”. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 
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Pismo Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu z dnia 22 listopada 2017 r. znak: 

Rz.7013.3.1.2017 wraz z projektem uchwały Zarządu Powiatu w sprawie powołania komisji do 

odbioru końcowego zadania pn. „Przebudowa obiektu na Centrum Dydaktyczne przy Zespole Szkół 

Nr 1 w Aleksandrowie Kujawskim z przeznaczeniem na pracownie kształcenia praktycznego ”, 

stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.10. Wnioski Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego  

w Raciążku o wyrażenie zgody na wszczęcie postępowania o udzielenie zamówienia 

publicznego na dostawę: mleka i produktów mlecznych, mięsa i podrobów oraz 

przetworów mięsnych, oleju opałowego, leków i materiałów opatrunkowych oraz 

pozostałych artykułów medycznych – zajęcie stanowiska. 

 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do punktu 5.10. Wnioski Dyrektora Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku o wyrażenie zgody na wszczęcie 

postępowania o udzielenie zamówienia publicznego na dostawę: mleka i produktów mlecznych, 

mięsa i podrobów oraz przetworów mięsnych, oleju opałowego, leków i materiałów opatrunkowych 

oraz pozostałych artykułów medycznych. 

Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku przedłożył 

wniosek o wyrażenie zgody na wszczęcie postępowania o udzielenie zamówienia publicznego na 

dostawę mleka i produktów mlecznych. Wartość zamówienia brutto 188.066 zł.  Proponowany tryb 

zamówienia: przetarg nieograniczony. Proponowane kryteria wyboru oferty: cena 100%. 

Proponowany skład komisji przetargowej: Halina Pikulska, Klaudia Chudzio, Dariusz 

Lewandowski, Dariusz Podsiedlak. 

Czy są pytania? Nie widzę. Proponuję, wyrazić zgodę na wszczęcie przez Dyrektora 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku postępowania  

o udzielenie zamówienia publicznego na dostawę mleka i produktów mlecznych. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu,  wyraził zgodę na wszczęcie przez Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku postępowania o udzielenie zamówienia publicznego  

na dostawę mleka i produktów mlecznych. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pan Dariusz Wochna – Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – 

Opiekuńczego w Raciążku przedłożył wniosek o wyrażenie zgody na wszczęcie postępowania  

o udzielenie zamówienia publicznego na dostawę mięsa i podrobów oraz przetworów mięsnych. 

Wartość zamówienia brutto 204.380 zł.  Proponowany tryb zamówienia: przetarg nieograniczony. 

Proponowane kryteria wyboru oferty: cena 100%. Proponowany skład komisji przetargowej: Halina 

Pikulska, Klaudia Chudzio, Dariusz Lewandowski, Dariusz Podsiedlak. 
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Czy są pytania? Nie widzę. Proponuję, wyrazić zgodę na wszczęcie przez Dyrektora 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku postępowania  

o udzielenie zamówienia publicznego na dostawę mięsa i podrobów oraz przetworów mięsnych. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu,  wyraził zgodę na wszczęcie przez Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku postępowania o udzielenie zamówienia publicznego  

na dostawę mięsa i podrobów oraz przetworów mięsnych. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pan Dariusz Wochna – Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – 

Opiekuńczego w Raciążku przedłożył wniosek o wyrażenie zgody na wszczęcie postępowania  

o udzielenie zamówienia publicznego na dostawę oleju opałowego. Wartość zamówienia brutto 

339.480 zł.  Proponowany tryb zamówienia: przetarg nieograniczony. Proponowane kryteria 

wyboru oferty: cena 100%. Proponowany skład komisji przetargowej: Halina Pikulska, Klaudia 

Chudzio, Dariusz Podsiedlak, Krzysztof Szynkaruk. 

Czy są pytania? Nie widzę. Proponuję, wyrazić zgodę na wszczęcie przez Dyrektora 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku postępowania  

o udzielenie zamówienia publicznego na dostawę oleju opałowego. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu,  wyraził zgodę na wszczęcie przez Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku postępowania o udzielenie zamówienia publicznego  

na dostawę oleju opałowego. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pan Dariusz Wochna – Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – 

Opiekuńczego w Raciążku przedłożył wniosek o wyrażenie zgody na wszczęcie postępowania  

o udzielenie zamówienia publicznego na dostawę leków i materiałów opatrunkowych oraz 

pozostałych artykułów medycznych. Wartość zamówienia brutto 351.243 zł.  Proponowany tryb 

zamówienia: przetarg nieograniczony. Proponowane kryteria wyboru oferty: cena 100%. 

Proponowany skład komisji przetargowej: Halina Pikulska, Klaudia Chudzio, Ewa Winczyk, Ewa 

Ślęzak, Dariusz Podsiedlak. 

Czy są pytania? Nie widzę. Proponuję, wyrazić zgodę na wszczęcie przez Dyrektora 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku postępowania  

o udzielenie zamówienia publicznego na dostawę leków i materiałów opatrunkowych oraz 

pozostałych artykułów medycznych. 

Kto jest za? Dziękuję. 
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Zarząd Powiatu,  wyraził zgodę na wszczęcie przez Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku postępowania o udzielenie zamówienia publicznego  

na dostawę leków i materiałów opatrunkowych oraz pozostałych artykułów medycznych. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu z dnia 22 listopada 2017 r. znak: 

Rz.272.5.10.2017 wraz z wnioskami Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – 

Opiekuńczego w Raciążku z dnia 8 listopada 2017 r. o wyrażenie zgody na wszczęcie postępowania 

o udzielenie zamówienia publicznego na dostawę: mleka i produktów mlecznych, mięsa i podrobów 

oraz przetworów mięsnych, oleju opałowego, leków i materiałów opatrunkowych oraz pozostałych 

artykułów medycznych, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.11. Projekt oświadczenia Zarządu Powiatu  o braku w zasobach Powiatu 

Aleksandrowskiego budynku, który można byłoby zaadoptować na placówkę opiekuńczo – 

wychowawczą. 

 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do punktu 5.11. Projekt oświadczenia Zarządu Powiatu   

o braku w zasobach Powiatu Aleksandrowskiego budynku, który można byłoby zaadoptować na 

placówkę opiekuńczo – wychowawczą. 

Przymierzamy się do budowy placówki opiekuńczo – wychowawczej. Jesteśmy na etapie projektu 

i uzyskania pozwolenia na budowę. 

Dyrektor Placówki Socjalizacyjnej w Aleksandrowie Kujawskim wystąpiła o przedłożenie 

oświadczenia o braku w zasobach Powiatu Aleksandrowskiego budynku, który można byłoby 

zaadoptować na placówkę opiekuńczo – wychowawczą. Oświadczenie to jest niezbędne celem 

sporządzenia dokumentacji aplikacyjnej związanej ze złożeniem wniosku do Instytucji 

Zarządzającej Kujawsko – Pomorskim Regionalnym Programem Operacyjnym na lata 2014 – 2020 

o dofinansowanie budowy nowej placówki opiekuńczo – wychowawczej dla 14 dzieci w trybie 

konkursowym w ramach działania 6.1 Inwestycje w infrastrukturę zdrowotną i społeczną, 

poddziałanie 6.1.2 Inwestycje w infrastrukturę społeczną, schemat Placówki opiekuńczo – 

wychowawcze i rodzinne domy dziecka.  

Jak to się ma do stanu faktycznego i budynku, w którym obecnie mieści się Placówka 

Socjalizacyjna? Czy podpisanie tego oświadczenia będzie oznaczało, że budynku, w który obecnie 

jest siedziba Placówki nie da się zaadoptować na nową placówkę opiekuńczo – wychowawczą? 

Chodzi mi o to, żeby to oświadczenie było zgodne ze stanem faktycznym. 

 

Pani Dorota Sobierajska – czy nie można dopisać do treści tego oświadczenia, zgodnie  

z wymogami dot. nowych placówek. 
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Pan Wojciech Marjański – jest to wymóg formalny. Analizowaliśmy możliwość adaptacji 

budynku Placówki Socjalizacyjnej i okazało się, że koszty byłyby tak duże, że to się nie opłaca. 

Fizycznie możliwość adaptacji tego budynku jest. Chodzi o racjonalność wydatkowania środków. 

Podanie, że nie można tego budynku dostosować do norm jest nieprawdą, bo można to zrobić, ale 

kwestia kosztów. To nie jest racjonalne. Ja bym nic nie dopisywał do treści tego oświadczenia.  

 

Pan Dariusz Wochna – czyli to jest formalność. Chodzi mi, żeby później nikt nie analizował tego  

i nie wskazywał nam, że mieliście budynek, a oświadczyliście, że brak jest w zasobach powiatu  

budynku, który można byłoby zaadoptować na placówkę opiekuńczo – wychowawczą.  

 

Pan Wojciech Marjański – gdyby zażądali dodatkowych informacji, wówczas będziemy 

uzasadniać. Na dzień dzisiejszy podpisałbym oświadczenie w przedstawionej treści, bez 

rozszerzania.  

 

Pan Dariusz Wochna – czy taka treść jest wymagana do dokumentów aplikacyjnych? 

 

Pani Dorota Sobierajska – Zarząd Powiatu rozważał możliwość wykorzystania obecnego budynku 

Placówki i dostosowania do norm, ale koszty okazały się bardzo wysokie.  

 

Pan Dariusz Wochna – nie opłaca się modernizować tego budynku, taniej będzie wybudować 

nową placówkę opiekuńczo – wychowawczą dla 14 dzieci.   

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – jakie są plany związane z wykorzystaniem budynku starego po 

przeniesieniu Placówki Socjalizacyjnej do nowo wybudowanych budynków? 

 

Pan Dariusz Wochna – będziemy myśleli co z tym budynkiem zrobić. Możemy go zaadoptować, 

możemy go zbyć. Decyzje te zapadną w kadencji przyszłej.  

Koszt modernizacji budynku Placówki był na kwotę prawie 4 mln. zł.  

 

Pan Wojciech Marjański – poza tym tylko 1/3 budynku byłaby wykorzystana, takie są 

obwarowania.  

 

Pan Dariusz Wochna – proponuję, złożyć oświadczenie o braku w zasobach Powiatu 

Aleksandrowskiego budynku, który można byłoby zaadoptować na placówkę opiekuńczo – 

wychowawczą, w celu sporządzenia dokumentacji aplikacyjnej związanej ze złożeniem wniosku do 

Instytucji Zarządzającej Kujawsko – Pomorskim Regionalnym Programem Operacyjnym na lata 

2014 – 2020 o dofinansowanie budowy nowej placówki opiekuńczo – wychowawczej dla 14 dzieci. 

Kto jest za? Dziękuję. 
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Zarząd Powiatu, postanowił złożyć oświadczenie o braku w zasobach Powiatu Aleksandrowskiego 

budynku, który można byłoby zaadoptować na placówkę opiekuńczo – wychowawczą, w celu 

sporządzenia dokumentacji aplikacyjnej związanej ze złożeniem wniosku do Instytucji 

Zarządzającej Kujawsko – Pomorskim Regionalnym Programem Operacyjnym na lata 2014 – 2020 

o dofinansowanie budowy nowej placówki opiekuńczo – wychowawczej dla 14 dzieci. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Geodezji, Rolnictwa i Ochrony Środowiska z dnia 22 listopada 2017 r. 

znak: GN.Gg.680.33.2017 wraz z projektem oświadczenia Zarządu Powiatu  o braku w zasobach 

Powiatu Aleksandrowskiego budynku, który można byłoby zaadoptować na placówkę opiekuńczo – 

wychowawczą, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.12. Pismo Dyrektora Zespołu Szkół Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim w sprawie 

przeznaczenia części niewykorzystanych środków finansowych przeznaczonych na remont 

dwóch pomieszczeń przy sali gimnastycznej na zakup oprogramowania do inwentaryzacji 

– zajęcie stanowiska. 

 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do punktu 5.12. Pismo Dyrektora Zespołu Szkół Nr 2  

w Aleksandrowie Kujawskim w sprawie przeznaczenia części niewykorzystanych środków 

finansowych przeznaczonych na remont dwóch pomieszczeń przy sali gimnastycznej na zakup 

oprogramowania do inwentaryzacji. 

Ten krótki okres funkcjonowania nowego Dyrektora ZS Nr 2 pana Michała Wilniewczyca pozwala 

przypuszczać, że ta szkoła będzie funkcjonowała całkowicie inaczej. Widać jego zaangażowanie, 

kontakt z nami. Widać, że ma inne podejście jeżeli chodzi o zarządzanie szkołą, dbałość  

o powierzony majątek. Jest pomysłowy, kreatywny, odpowiedzialny, terminowy i sumienny.    

Dyrektor Zespołu Szkół Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim zwraca się o wyrażenie zgody na 

przeznaczenie części niewykorzystanych środków finansowych przeznaczonych na remont dwóch 

pomieszczeń przy sali gimnastycznej na zakup oprogramowania do inwentaryzacji. W wyniku 

przeprowadzonego postępowania na remont dwóch pomieszczeń przy sali gimnastycznej 

wyłoniono wykonawcę tj. Dariusza Lewandowskiego prowadzącego działalność gospodarczą pod 

nazwą Zakład Ogólnobudowlany „LEWPOL” Aleksandrów Kujawski na kwotę 50.826 zł.  

Na przedmiotowe zadanie zabezpieczone zostały środki w kwocie 61.364 zł. Zatem pozostała 

kwota 10.537,44 zł.  Dyrektor wnioskuje o przeznaczenie tej kwoty na zakup oprogramowania do 

przeprowadzenia inwentaryzacji.  

W związku z sytuacją budżetową, o której dzisiaj mówiliśmy, mimo, że zakup tego 

oprogramowania jest jak najbardziej zasadny, uważam, że realizację tego przedsięwzięcia należy 

przełożyć na przyszły rok. Z informacji uzyskanej od pani Skarbnik wynika, że ta szkoła nie 

posiada oprogramowania do obsługi księgowej i to też należałoby uwzględnić. Proszę, żeby pan 

Wicestarosta zasugerował panu Dyrektorowi, żeby również ten program w przyszłym roku zakupił. 
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Pani Dorota Sobierajska – od przyszłego roku będzie wymóg przesyłania danych w programie. 

 

Pan Dariusz Wochna – czy są pytania? Nie widzę. Proponuję, negatywnie rozpatrzyć wniosek 

Dyrektora Zespołu Szkół Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim z dnia 22 listopada 2017 r. w sprawie 

przeznaczenia części niewykorzystanych środków finansowych w kwocie 10.537,44 zł 

przeznaczonych na remont dwóch pomieszczeń przy sali gimnastycznej na zakup oprogramowania 

do inwentaryzacji z uwagi na ograniczone możliwości finansowe powiatu. Jednocześnie, proponuję 

poinformować Dyrektora Zespołu Szkół Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim, żeby zakup 

oprogramowania do inwentaryzacji i programu do obsługi księgowej przewidział w planie 

finansowym, w wydatkach na 2018 rok. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, negatywnie rozpatrzył wniosek Dyrektora Zespołu Szkół Nr 2  

w Aleksandrowie Kujawskim z dnia 22 listopada 2017 r. w sprawie przeznaczenia części 

niewykorzystanych środków finansowych w kwocie 10.537,44 zł przeznaczonych na remont dwóch 

pomieszczeń przy sali gimnastycznej na zakup oprogramowania do inwentaryzacji z uwagi na 

ograniczone możliwości finansowe powiatu. Jednocześnie, Zarząd Powiatu postanowił 

poinformować Dyrektora Zespołu Szkół Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim, żeby zakup 

oprogramowania do inwentaryzacji i programu do obsługi księgowej przewidział w planie 

finansowym, w wydatkach na 2018 rok. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Dyrektora Zespołu Szkół Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim z dnia 22 listopada 2017 r.  

w sprawie przeznaczenia części niewykorzystanych środków finansowych przeznaczonych na 

remont dwóch pomieszczeń przy sali gimnastycznej na zakup oprogramowania do inwentaryzacji, 

stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pan Dariusz Wochna – ogłaszam przerwę w posiedzeniu Zarządu Powiatu, w celu odbycia 

posiedzenia komisji konkursowej opiniującej złożone oferty na realizację zadania publicznego  

w zakresie prowadzenia w roku 2018 na terenie powiatu aleksandrowskiego punktu nieodpłatnej 

pomocy prawnej. 

 

 

 

Przerwa 9:09 – 9:25 
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Ad 5.13. Wyniki otwartego konkursu ofert na realizację zadania publicznego w zakresie 

prowadzenia punktu nieodpłatnej pomocy prawnej na terenie Powiatu Aleksandrowskiego 

w roku 2018 przez organizacje pozarządowe. 

 

Pan Dariusz Wochna – wznawiam posiedzenie Zarządu Powiatu po przerwie. 

Przechodzimy do punktu 5.13. Wyniki otwartego konkursu ofert na realizację zadania publicznego 

w zakresie prowadzenia punktu nieodpłatnej pomocy prawnej na terenie Powiatu 

Aleksandrowskiego w roku 2018 przez organizacje pozarządowe. 

Na konkurs wpłynęło 9 ofert, złożyły je Zaborskie Towarzystwo Naukowe Brusy, Stowarzyszenie 

Inicjatyw Samorządowych Lublin, Fundacja Ekspert – Kujawy Inowrocław, Fundacja TOGATUS 

PRO BONO Olsztyn, Stowarzyszenie Inicjatywa na Rzecz Praw i Ochrony Obywateli Olsztyn, 

Fundacja Honeste Vivere Warszawa, Stowarzyszenie „Bezpieczny Dom” Kielce, Stowarzyszenie 

Wsparcia Obywatelskiego Kraków, Fundacja Auditorium Września. Dokonano oceny formalnej  

i stwierdzono, że 7 ofert  ma uchybienia formalne tj. nie zawiera aktualnego uwierzytelnionego 

przez sąd rejestrowy statutu lub uwierzytelnionej jego kopii z potwierdzeniem „za zgodność”. 

Oferty, w których stwierdzono uchybienie formalne nie podlegały ocenie merytorycznej. Do oceny 

merytorycznej zakwalifikowały się dwie oferty tj. Zaborskie Towarzystwo Naukowe Brusy  

i Stowarzyszenie Inicjatyw Samorządowych Lublin. Komisja konkursowa jednogłośnie stwierdziła, 

że w ocenie merytorycznej najwyższą liczbę punktów uzyskało Zaborskie Towarzystwo Naukowe  

z siedzibą w Brusach i rekomenduje je do realizacji zadania  

Czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję, podjąć uchwałę w sprawie rozstrzygnięcia otwartego 

konkursu ofert na realizację zadania publicznego w zakresie prowadzenia w roku 2018  

na terenie Powiatu Aleksandrowskiego punktu nieodpłatnej pomocy prawnej i powierzyć realizację 

zadania Zaborskiemu Towarzystwu Naukowemu w Brusach. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, podjął uchwałę w sprawie rozstrzygnięcia otwartego konkursu ofert na realizację 

zadania publicznego w zakresie prowadzenia w roku 2018 na terenie Powiatu Aleksandrowskiego 

punktu nieodpłatnej pomocy prawnej i postanowił powierzyć realizację zadania Zaborskiemu 

Towarzystwu Naukowemu w Brusach. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Sekretarza Powiatu z dnia 23 listopada 2017 r. wraz z projektem uchwały w sprawie 

rozstrzygnięcia otwartego konkursu ofert na realizację zadania publicznego w zakresie prowadzenia 

w roku 2018 na terenie Powiatu Aleksandrowskiego punktu nieodpłatnej pomocy prawnej, stanowi 

załącznik do protokołu. 
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Ad 6. Sprawy różne. 

 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do spraw różnych.   

W dniu dzisiejszym wpłynął wniosek Młodzieżowej Drużyny Pożarniczej w Straszewie z dnia  

20 listopada 2017 r.  o dofinansowanie zawodów sportowo – pożarniczych pod nazwą „I Powiatowe 

Halowe Grand Prix Młodzieżowych Drużyn Pożarniczych CTIF”. Zawody te mają być 

zorganizowane 3 grudnia 2017 r. na hali Zespołu Szkół Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim. Udział 

w nich wezmą drużyny z Powiatu Aleksandrowskiego oraz z województw: mazowieckiego, 

pomorskiego i lubelskiego. 

Proponuję pozytywnie rozpatrzyć wniosek Młodzieżowej Drużyny Pożarniczej w Straszewie z dnia 

20 listopada 2017 r.  i ufundować puchar dla zwycięskiej drużyny biorącej udział w I Powiatowym 

Halowym Grand Prix Młodzieżowych Drużyn Pożarniczych CTIF, za kwotę do 200 zł. ze środków 

przeznaczonych w budżecie powiatu na sport. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, pozytywnie rozpatrzył wniosek Młodzieżowej Drużyny Pożarniczej  

w Straszewie z dnia 20 listopada 2017 r.  i postanowił ufundować puchar dla zwycięskiej drużyny 

biorącej udział w I Powiatowym Halowym Grand Prix Młodzieżowych Drużyn Pożarniczych CTIF, 

za kwotę do 200 zł. ze środków przeznaczonych w budżecie powiatu na sport. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Wniosek Młodzieżowej Drużyny Pożarniczej w Straszewie z dnia 20 listopada 2017 r.   

o dofinansowanie zawodów sportowo – pożarniczych pod nazwą „I Powiatowe Halowe Grand Prix 

Młodzieżowych Drużyn Pożarniczych CTIF”, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pan Dariusz Wochna – w związku z tym, że od 1 stycznia 2019 roku organizatorem transportu 

zbiorowego będzie powiat oraz w związku z zamiarem uruchomienia przewozu kolejowego na linii 

Aleksandrów Kujawski – Ciechocinek zachodzi potrzeba wyboru operatora na świadczenie usług  

w zakresie publicznego transportu zbiorowego.  Zgodnie z art. 19 ustawy o publicznym transporcie 

zbiorowym powiat może dokonać wyboru operatora w trybie: ustawy Prawo zamówień publicznych 

albo ustawy o umowie koncesji na roboty budowlane lub usługi albo art. 22 ust. 1 ustawy  

opublicznym transporcie zbiorowym. Art. 22 ust. 1 stanowi, że organizator może bezpośrednio 

zawrzeć umowę o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego, w przypadku 

gdy: 1) średnia wartość roczna przedmiotu umowy jest mniejsza niż 1.000.000 euro lub 

świadczenie usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego dotyczy świadczenia tych usług  

w wymiarze mniejszym niż 300.000 kilometrów rocznie albo 2) świadczenie usług w zakresie 

publicznego transportu zbiorowego ma być wykonywane przez podmiot wewnętrzny, w rozumieniu 

rozporządzenia (WE) nr 1370/2007, powołany do świadczenia usług w zakresie publicznego 

transportu zbiorowego albo 3) świadczenie usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego ma 

być wykonywane w transporcie kolejowym. 
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Termin ogłoszenia zamiaru zawarcia umowy na świadczenie usług w zakresie publicznego 

transportu zbiorowego w przypadku przewozów autobusowych wynosi 1 rok, w przypadku 

przewozów kolejowych 6 miesięcy. 

Czy są pytania, uwagi? Nie widzę.  

Proponuję dokonać wyboru operatora na świadczenie usługi w zakresie publicznego transportu 

zbiorowego w transporcie drogowym przewozy autobusowe na sieci komunikacyjnej obejmującej 

obszar Powiatu Aleksandrowskiego w trybie art. 22 ust. 1 pkt 2 ustawy o publicznym transporcie 

zbiorowym i ogłosić zamiar bezpośredniego zawarcia umowy na świadczenie usług w zakresie 

publicznego transportu zbiorowego.  

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, postanowił dokonać wyboru operatora na świadczenie usługi w zakresie 

publicznego transportu zbiorowego w transporcie drogowym przewozy autobusowe na sieci 

komunikacyjnej obejmującej obszar Powiatu Aleksandrowskiego w trybie art. 22 ust. 1 pkt 2 ustawy 

o publicznym transporcie zbiorowym i ogłosić zamiar bezpośredniego zawarcia umowy  

na świadczenie usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego.  

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pan Dariusz Wochna - proponuję wybrać operatora na świadczenie usługi w zakresie publicznego 

transportu zbiorowego w transporcie kolejowym na linii komunikacyjnej Aleksandrów Kujawski – 

Ciechocinek w trybie art. 22 ust. 1 pkt 3 ustawy o publicznym transporcie zbiorowym i ogłosić 

zamiar bezpośredniego zawarcia umowy na świadczenie usług w zakresie publicznego transportu 

zbiorowego.   

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, postanowił dokonać wyboru operatora na świadczenie usługi w zakresie 

publicznego transportu zbiorowego w transporcie kolejowym na linii komunikacyjnej Aleksandrów 

Kujawski – Ciechocinek w trybie art. 22 ust. 1 pkt 3 ustawy o publicznym transporcie zbiorowym  

i ogłosić zamiar bezpośredniego zawarcia umowy na świadczenie usług w zakresie publicznego 

transportu zbiorowego.  

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Komunikacji i Transportu z dnia 20 listopada 2017 r. znak: 

KT.7250.7.8.2017 w sprawie świadczenia usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego  

w transporcie drogowych, przewozy autobusowe, na sieci komunikacyjnej obejmującej obszar 

Powiatu Aleksandrowskiego oraz w transporcie kolejowym na linii komunikacyjnej Aleksandrów 

Kujawski – Ciechocinek, stanowi załącznik do protokołu. 
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Pan Dariusz Wochna – czy ktoś chciałby w tym punkcie zabrać głos? Proszę pan Wicestarosta. 

 

Pan Wojciech Marjański – wczoraj byłem na podsumowaniu efektów paktu zatrudnieniowego 

realizowanego przez Powiatowy Urząd Pracy w Aleksandrowie Kujawskim. Celem projektu była 

poprawa sytuacji na rynku pracy osób bezrobotnych 50+. PUP podjął współpracę w ramach tego 

paktu z 28 osobami bezrobotnymi. Stałe zatrudnienie znalazło 26 osób na etatach nowo 

tworzonych, a nie na etatach wolnych. Jedna osoba z tej wytypowanej grupy nie uzyskała 

zaświadczenia lekarskiego o zdolności do pracy i jedna osoba zrezygnowała w trakcie programu. 

Zatem można powiedzieć, że w 100% osoby objęte paktem znalazły zatrudnienie. Pakt ten ma na 

celu przede wszystkim zmianę świadomości zarówno bezrobotnych jak i pracodawców. Trzeba było 

szukać walorów osób objętych programem, ich mocnych punktów i przedstawić pracodawcom 

zalety tych osób.  Jest zamysł, żeby kontynuować pakty zatrudnieniowe. Ten pierwszy będzie 

traktowany jako wzór. Będą szukane kolejne grupy docelowe. Mówiliśmy o osobach 

wykluczonych. Dobrze by było, żeby teraz tę grupę bezrobotnych uaktywnić.  

Powiatowy Urząd Pracy w Aleksandrowie Kujawskim osiąga dobre wskaźniki. Pani Dyrektor PUP 

była chwalona. Pakt ten realizowany był w pięciu jednostkach i taki efekt osiągnął tylko nasz urząd. 

Pakiety te są wprowadzane na wzór niemiecki. Ważne jest wyselekcjonowanie grupy ludzi, 

następnie przeprowadzenie szkoleń, rozmowy z doradcami zawodowymi, trenerami, 

zmotywowanie ich, dowartościowanie.  

 

 

Ad. 7. Inne sprawy wniesione przez członków Zarządu Powiatu. 

 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do innych spraw wniesionych przez członków Zarządu.  

Nie widzę. 

 

 

Ad 8. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Pan Dariusz Wochna – zamykam dzisiejsze posiedzenie Zarządu Powiatu.  Dziękuję za udział  

w posiedzeniu.  

Posiedzenie Zarządu Powiatu zamknięte zostało o godzinie 9:26. 

 

Protokołowała: Edyta Niedziałek  ........... 


